

香港特別行政區政府

民航處 機場安全標準部

Airport Standards Division Civil Aviation Department

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Room 6T067, Terminal 1, 1 Cheong Hong Road, Hong Kong International Airport, Lantau, Hong Kong

檔案編號 OUR REF.

LM(1) in AS/LEG/83/7/12 XII

先生/女士:

貨運代理人員工的危險品培訓要求

香港法例第 384A 章-危險品(航空托運)(安全)規例第 7B 條的法律生效日期公告將於 2008 年 11 月底的憲報內刊登。公告將指定 2009 年 7 月 1 日為該規例開始實施的日期。為符合法例要求,貨運代理人須確保其第 4 及第 5 類員工在 法 例 生 效 前 完 成 本 處 批 准 的 危 險 品 培 訓 課 程(http://www.cad.gov.hk/application/DG_training-2008.pdf)。詳細要求請參閱本處發出的危險品通告 (http://www.cad.gov.hk/chinese/DGAC.html)。

如有任何查詢,請致電 2182 1221 或 2182 1214。



香港民航處危險品事務處

2008年10月17日

17 October 2008

Dear Sir/Madam,

Dangerous Goods Training Requirement for Staff of Freight Forwarders

The Gazette Notice for commencing Regulation 7B of CAP. 384A Dangerous Goods (Consignment by Air) (Safety) Regulations will be published in the end of November 2008 to appoint 1 July 2009 as the day of operation for this Regulation. For compliance, Forwarders shall ensure their Category 4 and 5 staff have completed training programmes approved by this Department (http://www.cad.gov.hk/application/DG_training-2008.pdf). Detailed requirements are given in the Dangerous Goods Advisory Circular issued by this Department (http://www.cad.gov.hk/english/DGAC.html).

For enquiry, please call 2182 1221 or 2182 1214.

Dangerous Goods Office Civil Aviation Department Hong Kong